

Successful Career Exploration Fair

The Manitoulin-Sudbury District Services Board is excited to report that the Career Exploration Fair held on May 26, 2014 was a huge success. In all we had 22 booths, and over 273 job seekers that came to explore the fair during the hours of 11am to 5pm. Students from grade 3 to grade 12 attended as well as local residents who received some very valuable information on specific careers such as mining, forestry, law enforcement and educational institutions. The Manitoulin-Sudbury DSB would like to extend its greatest gratitude

to those who helped make this Fair happen, specifically the organizing committee, comprised of Renee Weber (École Secondaire Catholique Trillium), Nicole Schuurman (Chapleau Elementary & Secondary School), Marie-Eve Poliquin (PARO), Giselle Noel (DSB) and Sarah Bernier (DSB). Special thanks goes out to Subway Restaurant in Chapleau for supplying lunch to all of the employers during the event.

This event was funded by the Government of Ontario –Employment Ontario-

Le Salon d'exploration des carrières: une réussite

Le Conseil des services du district de Manitoulin-Sudbury est enchanté de l'énorme réussite du Salon d'exploration des carrières qui s'est déroulé le 26 mai 2014. En tout, on y comptait 23 kiosques, et 273 personnes à la recherche d'un emploi s'y sont présentées entre 11 h et 17 h. Les élèves de la 3e à la 12e année ainsi que les résidentes et résidents ont également obtenu des renseignements utiles sur des carrières en particulier, par exemple l'exploitation minière et la foresterie, dans le domaine de l'application de la loi et au sein des établissements d'enseignement. Nous

remercions les gens et les organismes ayant contribué à cette activité, surtout le comité organisateur formé de Renée Weber (École Secondaire Catholique Trillium), Nicole Schuurman (Chapleau Elementary & Secondary School), Marie-Eve Poliquin (PARO), Giselle Noel (CSD) et Sarah Bernier (CSD). Merci tout particulièrement au restaurant Subway de Chapleau qui a parrainé le repas du dîner à tous nos employeurs.

Cette activité a été financée par Emploi Ontario du gouvernement de l'Ontario.

The Manitoulin-Sudbury District Services Board wants to recognize the following employers who volunteered their time and set up a booth at the fair. Their willingness to participate and their encouragement will go a long way in helping those who are looking at making serious decisions about their future.

Township of Chapleau
Nishnawbe-Aski Police Service
Formation Plus
Collège Boréal
Ministry of Natural Resources - Conservation
Contact Nord
Tembec
Sudbury & District Health Unit
Ontario Provincial Police
Probe Mines
Ministry of Training, Colleges and Universities
Kunuwanimano Child and Family Services
Anishinaabe Abinoojii Family Services
Northern College
Chapleau Learning Centre
Service de Santé Chapleau Health Services
Child and Family Centre
Confederation College
Workforce North
Canadian Armed Forces
Algoma Workforce Investment Corporation
Jobs For Youth
Manitoulin-Sudbury District Services Board